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WROCŁAW.  Około 5 tys.  ankiet z 12 gmin, przez które ma przebiegać droga ekspresowa S-8,
prowadząca  do  Kłodzka,  wpłynęło  do  przyszłego  jej  inwestora.  Wrocławski  Oddział  Generalnej
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad poddał je analizie istotnej dla wytyczenia przebiegu przyszłego
korytarza.
 

Niezależnie od tego nadal organizuje spotkania informacyjne, m.in. z udziałem przedstawicieli wielu
instytucji, dla których ta droga stanowić będzie o ich codzienności. A są nimi np. policja, wojsko,
kolej czy straż pożarna. Płynące od nich uwagi przełożą się na uczynienie drogi bardziej bezpieczną.
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